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Odkaz všetkým mamičkám

Jedna z májových nedieľ patrí mamičkám. Tentoraz sme im po-
sielali odkazy online. Inak to nešlo. Doma sme si ich vybozkávali 
a postískali, ale program, tak ako sme ho kedysi zvykli chystať, 

sa konať nemohol. A tak si naše mamičky našli videá na webovej 
stránke školy alebo v Edupage – pošte. My vieme... nie je to ono, ale 
ľúbime vás stále, napriek všetkému!

Mami, neviem, kde sa v tebe berie toľko lásky...
Stále z nej rozdávaš a vôbec z nej neubúda.

Si tu, aj keď ťa nevidím. 
Ale počujem ťa. 
Lebo tvoje srdce 

bije vo mne. 
A chcem ti povedať, 

že keď ti bude smutno a ťažko 
a budeš mať pocit, že je všetko zlé, 

spomeň si, že som tu ja.
Ja, čo ťa ľúbim, 

obdivujem, 
vážim si ťa, 

potrebujem ťa. 
Ja, čo ti chcem povedať, 

že si pre mňa tá najdôležitejšia osôbka 
v celom mojom živote. 

A navždy aj budeš, 
lebo si predsa moja 

MAMA...
HD

    Ani na hodinách ANJ druháci nezabudli na Deň matiek

    Z V.A posielame srdiečka našim mamičkám
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Piataci úspešní v PIKOPRETEKU

Tento školský rok nič nebolo úplne bež-
né. Väčšina nášho školského sveta sa 
preniesla do online-priestoru. To však 

nebránilo tomu, aby sa naši žiaci zapájali do 
súťaží. Samozrejme, že podmienky boli iné, 
ale... 
Pre základoškolákov z celého Slovenska sa v 
máji konala súťaž so zvláštnym názvom Piko-
pretek. Našim želiezkom v ohni bol štvorčlen-
ný tím piatakov, ktorý pozostával z Jakubka 

Bubána, Ziny Polakovičovej, Lucky Uváčikovej 
a Šimona Machoviča. 
Spoločne online cez videohovor riešili inter-
aktívne úlohy zamerané na tímovú spoluprácu 
a logické myslenie. Navyše boli súťažné úlohy 
zasadené do špecifického príbehu a prostredia, 
ktorým prechádzali vo virtuálnom svete. Súťa-
žili popoludní vo svojom voľnom čase. 
Sami na začiatku nevedeli, ako presne to bude 
prebiehať, ale detská zvedavosť a neskutočná 

dravosť je tým najlepším hnacím motorom. A 
to sa ukázalo aj v prípade nášho tímu. Spome-
dzi všetkých zúčastnených štvorčlenných sku-
pín v ich kategórii skončili tretí! Paráda! Ďalší 
deň po súťaži s nadšením rozprávali spolužia-
kom svoje zážitky. 
Bolo úžasné sledovať tú radosť. Spoločnú ra-
dosť. 
Gratulujeme! 

HD

    Naši úspešní PIKOPRETEKÁRI

Radi by sme pochválili našich deviatakov - 
Klaudiu Ďurinovú, Annu Máriu Tökölyovú 
a Patrika Žemlu, ktorí sa zúčastnili dekanát-
neho kola  biblickej olympiády. Obsadili 2. 
miesto. Aj keď do okresného kola nepostúpili, 
patrí im naše ocenenie za usilovnosť a čas ve-
novaný príprave.
Nech sa Vám, deviataci, i na strednej škole 
darí!
Aj tento rok mala naša škola zastúpenie v 
okresnom kole dejepisnej olympiády, ktoré sa 

konalo 11. 2. 2021 online formou. Reprezen-
toval nás deviatak Jakub Kurinec, ktorý sa stal 
úspešným riešiteľom.
Tešíme sa, že aj napriek nepriaznivej situácii v 
spoločnosti, naši žiaci podávali skvelé výkony.
Jakubovi ďakujeme a želáme ešte veľa úspe-
chov.

Po víťazstve Patrika Žemlu v okresnom kole 
olympiády v slovenskom jazyku nasledovala 
jeho účasť v krajskom kole, na ktorom Patrik 
reprezentoval okres Trnava. Svoje vedomosti 
si zmerali štyria žiaci – z Borského Mikuláša 
(okr. Senica), z Pustých Úľan (okr. Galanta), zo 
Šulekova (okr. Hlohovec) a z Jaslovských Bo-
huníc (okr. Trnava). Náš Patrik získal 2. mies-
to, pričom víťaz získal len o 1 bod viac.
K vynikajúcemu úspechu Patrikovi gratuluje-
me, ďakujeme za reprezentáciu a želáme ešte 
veľa úspechov.

Patrik Prítrský nám aj tento rok urobil radosť.
V okresnom kole chemickej olympiády obsa-

dil spomedzi 17 zúčastnených žiakov 2. mies-
to, stal sa úspešným riešiteľom  a postúpil do 
krajského kola, kde svoj úspech zopakoval. 

Okresného kola matematickej olympiády sa 
zúčastnil aj náš piatak Jakub Bubán. Víťazné 
priečky obsadili žiaci z iných škôl, ale sme radi, 
že máme šikovných žiakov, ktorí radi súťažia 
a reprezentujú našu školu. Jakubkovi držíme 
palce aj v ďalších matematických súťažiach.

Vyučujúci

O Ly m P I O n I c I
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Deň učiteľov
Tá nedeľa bola taká... obyčajne neobyčajná.
Tak ako celý posledný rok. Všetky dni sa nám 
zdali podobné, obyčajné, no aj napriek tomu 
boli iné.
Čoraz viac sme si uvedomovali, ako nám škola 
chýba. Nie iba spolužiaci, ale aj učitelia. Všetci 
sme sa už čakali na to, že sa konečne stretneme 
naživo, lebo žiaden počítač, žiadna aplikácia a 
ani tá najdokonalejšia technológia nenahradí 
ľudskosť.
Prváčikovia majú vždy svoju pani učiteľku ako 
svoju druhú maminu. Tí naši pripravili pre 
pani učiteľku Majku milé prekvapenie. Ochot-
ne im pomohla aj pani vychovávateľka Veroni-
ka. Netrpezlivo čakali, kedy vkročí do triedy... 
Lebo z lásky a vďaky jej dali okrem svojich sr-
diečok aj milý darček.
A za všetkých učiteľov úprimne ďakujem za 
všetky tie milé slová, ktoré nám, ktorí sme v 
tom čase  učili online, prišli cez Edupage. Práve 
to dokáže potešiť a povzbudiť viac ako čokoľvek 
iné. 

HD     Prvácka pani učiteľka je vždy ako druhá mamina, nedá sa ju neľúbiť.

BOdKa
Naša partička z 5.A má svoj triedny časopis. 
Počas dištančného vzdelávania sme začali zbierať 
prvé príspevky. Povedali sme si, že za všetkým tým 
zlým je načase dať BODKU. A podľa toho sme ho aj 
pomenovali. Veď bodka na konci vety môže zname-
nať aj začiatok niečoho nového. :-) 
V máji sme „vydali“ úplne prvé číslo. Veľmi sa z neho 
tešíme. Bol to krásny pocit mať týchto zopár stránok 
v rukách, listovať si v nich... Priniesť ich domov a po-
chváliť sa týmto spoločným malým dielkom. Svoje 
miesto si v ňom našli príspevky o domácich miláči-
koch, básničky, tajničky, výtvarné práce... Špeciálnu 
prílohu sme venovali našim mamičkám. 
Aby si BODKU mohli pozrieť aj naši kamaráti, je 
možné si ho prelistovať na webovej stránke školy tu: 
https://jaslovskebohunice.edupage.org/a/casopis
Dúfame, že sa bude páčiť aj vám. 
Veríme, že ďalšia BODKA bude ešte lepšia, krajšia 
a bohatšia.  Už teraz zbierame nové články a fotky. 
    HD

Titulka nášho triedneho časopisu. 
Nájdete ho na webe školy.
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S kvalitou vzdelávania to myslíme vážne
Tohtoroční deviataci do posledných chvíľ ne-
tušili, ako to bude s celoslovenským testova-
ním, ktoré je známe aj ako MONITOR. Svoje 
vedomosti v ňom preukazujú zo slovenského 
jazyka a literatúry a tiež z matematiky. 
Aj napriek všetkým dohadom a špekuláciám 
sme nič nechceli nechať na náhodu. Tak či tak 
sa žiaci potrebovali pripravovať na prijímacie 
pohovory. Našich deviatakov sme prihlásili do 
projektu KOMPARO, ktoré je akousi predprí-
pravou na riadne testovanie. Ide o dobrovoľnú 
účasť, no každoročne sa do tohto projektu za-
pájame. 

V tomto školskom roku testy KOMPARO písa-
lo 11 260 žiakov zo 479 škôl. 
Naša škola sa zaradila medzi 25 % najúspešnej-
ších, z čoho máme úprimnú radosť. 
Priemerná úspešnosť našich žiakov z MATE-
MATIKY bola 65,4 %, celoslovenský priemer 
všetkých testovaných žiakov v SR bol 58,1%. 
Až 78,2% zúčastnených škôl dosiahlo horší vý-
sledok ako  naša škola. 
V slovenčine naši žiaci tiež prekonali celo-
slovenský priemer, ktorý predstavoval 64,6%. 
Naši deviataci dosiahli priemernú úspešnosť 

67% a 63,6% zúčastnených škôl dosiahlo horší 
výsledok ako tá naša. 
Oficiálneho testovania žiakov deviateho roční-
ka sa zúčastnila len vybraná vzorka, naša škola 
vybraná nebola. 
No aj napriek tomu sme radi, že sme získali 
takúto spätnú väzbu. 
Končiacim žiakom želáme, aby vedomosti 
nadobudnuté na základnej škole zužitkovali 
na stredných školách. Držíme im palce, nech 
sa im darí!

HD

Deviataci sa lúčia
Deväť rokov nie je málo... Naši najstarší žiaci si 
odkrútili tú svoju deviatku a my ich vypúšťame 
do sveta. Hoci sme si všetci posledný rok pred-
stavovali inak a oni prišli o množstvo spoloč-
ných akcií, na ktoré sa už tešili, život ide ďalej 
a veríme, že každý ďalší nie rok, ale deň, bude 
lepší, krajší, pre nich dospelejší... 
Nech sa im v živote darí plniť si svoje sny a ísť 
svojou cestou!
Zopár slov na záver od našich deviatakov: 

Bola to krásna časť môjho života a na-
vždy si ju budem pamätať. No aj napriek 
tomu sa rád posuniem ďalej. Za týchto 
deväť rokov som zažil veľa krásnych a 
úsmevných chvíľ, prvé zaľúbenia, ale 
aj trápne a smutné momenty. Chcel by 

som povedať, že som veľmi vďačný ce-
lému personálu školy, a tak isto aj pani 
starostke. 

Chcel by som sa poďakovať za tých deväť 
rokov, ktoré sme tu spolu mohli stráviť. 
Aj keď nie vždy sme si so spolužiakmi 
rozumeli, ale bez toho to asi ani nejde. 
Vždy sa našli tí, ktorí vedeli podržať a 
podať pomocnú ruku. Na túto školu 
mám veľa krásnych spomienok a vždy sa 
rád vrátim. Veľká vďaka učiteľom, ktorí 
sa s nami celú tú dobu trápili a vedeli v 
správnej chvíli povedať povzbudivé slo-
vá, pani kuchárkam, ktoré nám dokázali 
vykúzliť úsmev na tvári pri okienku na 
výdaj obedov a tiež pani upratovačkám, 

ktoré po nás upratovali, dezinfikovali a 
tiež nás vedeli zabaviť. 
Hovorí sa, že škola je druhý domov, a 
ja som ho tu skutočne našiel. Naučil 
som sa veľa vecí, nielen školských, ale 
aj do života a verím tomu, že aj vďaka 
ľuďom z tejto školy dokážem byť lepší 
človek. Najviac mi budú chýbať učitelia 
a dúfam, že v učiteľkách na novej škole 
nájdem ich náhradu. 

Bolo to krásnych deväť rokov. Ďakujem, 
že ste nás podporili, porozprávali sa s 
nami, zažartovali a som vďačná, že sme 
sa tu nebrali ako učitelia a žiaci, ale ako 
jedna veľká rodina. Nie vždy to s nami 
bolo jednoduché. Všetky tie spory, hád-

Posledné dni ako jedna trieda



Dve naši pani učiteľky – Mgr. Zuzana Pecárová a Mgr. Ivana Mi-
chalicová trávia posledné dni na Malte. Nie sú však na dovolen-
ke, ale vycestovali v rámci projektu Erasmus+. 

Zuzka píše...

Keď sa pred rokom a pol na Vianoce začali v mojej hlave tvoriť a skladať 
jednotlivé dieliky do skladačky tohto projektu, ešte nikto z nás netušil, 
ako sa okolnosti zmenia. Projekt s názvom: „Škola, ktorá funguje nielen 
v kontexte blízkeho okolia, ale aj v medzinárodnom, má spokojných a 

rozhľadených pedagógov“ sme nakoniec vyskladali a Národná agentúra 
programu Erasmus+ s podporou EÚ ho k našej radosti schválila. Ale 
prišiel Covid... Všetko okolo nás sa zmenilo a my sme si museli privyk-
núť na nové pravidlá.

Situácia sa v poslednom období ukľudnila a náš projekt sa blíži ku kon-
cu, preto sme sa rozhodli dokončiť, čo sme začali. Posledné mesiace sa 
niesli v duchu veľkých príprav. Pre medzinárodnú spoluprácu sme si 
zvolili ospevovanú školu s mnohými skúsenosťami v oblasti vzdelávania 
učiteľov ETI Malta. Nachádza sa - ako inak - na malebnom stredomor-
skom ostrove Malta s nádhernou prírodou, bohatou a zaujímavou his-
tóriou - aj tajomných Maltézskych rytierov. Malta je už roky najnavšte-
vovanejšia krajina práve kvôli štúdiu anglického jazyka, keďže anglický 
jazyk je tu druhým oficiálnym jazykom.

Pripravovali sme sa po jazykovej stránke, oboznámili sme sa s históriou 
Malty a zistili sme si potrebné informácie o škole, splnili prvé „domáce 
úlohy“, kúpili letenky, ubytovanie a poistenie. Vyplnili všetky dôležité 
formuláre a absolvovali PCR test. Čo nás veľmi potešilo, na palube ne-
bude nikto bez negatívneho PCR testu. Letecká spoločnosť nás tiež uis-
tila, že klíma v lietadle spĺňa rovnaké štandardy ako klíma na operačnej 
sále a filtre odstránia 99.97 percent vírusov. Všade sú povinné respirá-
tory, dezinfekcia, meranie teploty a odstupy (kiežby aj vo veľkoobchod-
ných reťazcoch boli takto nastavené podmienky :)) Žiaci sa zapojili tiež, 
zaujímali sa o krajinu, boli naozaj aktívni a vytvorili nádherné projekty.

Zážitkov budú mať naše pani učiteľky určite veľmi veľa a v ďalšom čísle 
sa o ne radi podelia.

Mgr. Zuzana Pecárová
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ky, vymýšľanie hlúpostí a poznámky... 
Ale to k tomu patrí. Každá hádka nás 
nakoniec viac spojila a dala nám skúse-
nosti, na ktoré nezabudneme. Bude mi 
to tu chýbať!

Na prvom stupni sa nám stále striedali 
učiteľky, ale na druhom stupni sme do-
stali jednu z naj učiteliek – pani učiteľ-
ku Piňkovú. Vždy sa snažila vyjsť nám 
v ústrety a bola veľmi férová. Aj keď my 
sme väčšinu času len neposlúchali a vy-
vádzali, ona si nás aj tak vždy zastávala. 
Ďakujem za týchto deväť rokov!

Ako prváčka som sa veľmi bála vstúpiť 
do tejto budovy. Nové prostredie, noví 
ľudia... No po čase som zistila, že som 
sa nemala čoho báť. Spoznala som veľa 
úžasných ľudí, či už spolužiakov alebo 
učiteľov. Zo začiatku sme neboli veľmi 
dobrý kolektív, ale som vďačná, že sme 
mohli ísť na lyžiarsky výcvik. Tam sme 
sa všetci spoznali a pochopili a zažili 
spolu nekonečne veľa dobrých zážit-
kov, dokonca aj s učiteľmi. Odvtedy sa 
náš kolektív zlepšil, dokonca mám teraz 
pocit, akoby som opúšťala vlastných 
súrodencov. Mrzí ma, že sa naše ces-

ty rozchádzajú, možno sa s niektorými 
spolužiakmi už neuvidím, ale zároveň 
som šťastná, že mám s nimi toľko zážit-
kov, na ktoré budem stále spomínať. 
Všetci učitelia boli ako naši rodičia. Sna-
žili sa skrotiť nás a naučiť praktické veci 
do života – nás teenagerov s rozbúrený-
mi hormónmi. 
Úprimne – mám celkom strach zo stred-
nej školy, ale zároveň sa neviem dočkať...

Deviataci, HD

A nastal ten deň...

  Mgr. Zuzana Pecárová a Mgr. Ivana Michalicová strávili 
10 dní na Malte. Nedovolenkovali, ale posúvali seba i našu 
školu o ďalší krok vpred.
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    Ak niekde nájdete veselé kamene, 
    možno ich namaľovali naši družinári

    Deti z družiny privolávali jar

    Veľkonočné tvorenie
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Pred pár mesiacmi by ma ani nanapadlo ( zrazu )
ako rýchlo dospieť do bodu mrazu, 

keď sa budeme len z domu učiť 
a nebude nás nikto v škole mučiť.

Ale to som vtedy ešte nevedel, 
aj keď veľmi rýchlo som sa to dozvedel, 

že také denné on-line vyučovanie
je pre mojich rodičov ako bičovanie.

Moja mama mi denne dohovára 
a pritom teda uhorky nezavára.

Chcela by, aby som už do školy išiel
a s nejakou nie online známkou domov prišiel.

Ale ja jej na to iba poviem, 
že môj svet je aj ONLINE a bez neho žiť neviem.

Veď EduPage jej všetko ukáže a 
to, že som talentovaný denne dokáže.

Veď učiť sa v pyžame?
To veru nerobím!

Každé ráno zo seba fešáka vyrobím :)
a od kompu na pani učiteľky pôsobím :D

Byť zavretý doma? Prečo nie?
Real life pre mňa nie je mámenie...

Ale vydržím to už len chvíľku.
Láka ma totiž alpské lyžovanie :)                      

Timko Strýček, V.A

Online vyučko

Končí sa nám ďalší školský rok. A pravdu povediac, taký by sa už 
nikdy nemusel zopakovať. Strávili sme hodiny a hodiny pri počíta-
čoch, mobiloch, tabletoch. Zasadli sme pred monitormi a niektorí 
žiaci si na to tak zvykli, že sa im ani nechcelo vrátiť späť do školy. 
Všetko to bolo náročné... 
Už sa všetci - žiaci aj učitelia – tešíme na vytúžené voľno. 
Odložme na chvíľu všetku tú techniku, vstaňme a rozhýbme sa. 
Tešme sa zo slniečka, zo všetkého krásneho, čo nám leto ponúka. 
Využime voľné dni na načerpanie nových síl a dobitie bateriek. 
Buďme však pozorní a ohľaduplní voči ostatným. Užívajme si leto, 
ale tak, aby sme neohrozili seba ani iných. Správajme sa tak, aby 
sme sa neskôr nemuseli za svoje činy hanbiť. 
Vidíme sa opäť v septembri. 2.9. slávnostne otvoríme školský rok. 
Tak nech sa všetci opäť v zdraví stretneme – usmiati, oddýchnutí 
a plní síl.
Želáme vám všetkým krásne zaslúžené leto!

HD

Konečne prázdniny!

    V štádiu tvorenia

    Veselo je v tej našej družine!

    Deň Zeme v ŠKD

    S družinármi okolo sveta
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Výlety 
a exkurzie
Pred koncom školského roka sa trošku uvoľnili opatrenia. 
Niektoré triedy využili príležitosť a vybrali sa na exkurziu 
alebo malý výlet. Fotografie aj videá nájdete vo fotogalérii na 
školskej webovej stránke.  

    Štvrtáci na exkurzii v leviskom Atlantise

    Hurá, dnes sa neučíme, máme školský výlet! Prváci v Šúrovciach

Prváci strávili krásny 

slnečný deň v Šúrovciach


